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 Председник ДСС Милош Јовановић изјавио је да су београдски избори показали да у
опозицији "нико не може сам" и да све води неком укрупњавању опозиције.

  

  "Ови избори су показали да нико не може сам, да је раздробљена опозиција, скоро и да
не постоји. Ђилас је видим покренуо неку иницијативу, колико је то озбиљно, видећемо",
рекао је Јовановић за телевизију Н1.   

Он је рекао да ће расположење ДСС за сарадњу зависи од тога како ће се ситуација
одвијати.

  

Поводом нових мера популационе политике, Јовановић је рекао да их ДСС подржава,
али да оне нису довољне и да долазе касно.

  

"Имате проблем са исељавањем, махом младих људи, који су, ако није грубо рећи,
репродуктивни потенцијал који одлази из земље, али и потенцијал за привредни раст.
Новац јесте добра мера, али није довољна, новац не решава све. Неуређеност у земљи је
такође велики проблем", нагласио је Јовановић.

  

Лидер ДСС каже и да је та странка на београдским изборима није постигла
задовољавајући резултат.
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"Одговорност је на мени, очекували смо нешто више, али 1,12 посто није задовољавајући
резултат. Јуче сам добио поверењена Главном одбору да и даље водим странку. Нисам
желео да дајем оставку, јер сам тек преузео странку. Изашли смо сами, имали смо више
циљеве", каже Јовановић.

  

Он додаје да ће странка наставити да јача своје капацитете.

  

"Нема магичног штапића, потребно је кадровско јачање и надам се да ћу ускоро моћи да
објавим нова имена. Наставићемо да дижемо одборе тамо где их немамо и да јачамо оне
које већ имамо", каже лидер ДСС-а.

  

(Бета)
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